



PRIME MINISTER · PREMIER MINISTRE

I am pleased to extend my personal greetings to everyone marking International Credit Union Day and National Co-op Week.

Canada's credit unions play an important role in our nation's economic prosperity. International credit ratings agencies acknowledge that Canada is home to some of the strongest financial institutions in the world. The health of our financial institutions, including our credit unions, has been a critical factor in helping Canada weather the global economic crisis and emerge relatively unscathed.

This year, the world is celebrating the United Nation's International Year of Co-operatives. Co-operatives are a model of excellence that, by their nature, encourage leadership and self-reliance at the local level. This year's International Credit Union Day takes as its theme "Credit Unions Build a Better World." I commend the Canadian credit union movement for its commitment to advancing the financial well-being of its members while giving back to the community.

On behalf of the Government of Canada, I wish you a memorable and enjoyable week of activities.

The Rt. Hon. Stephen Harper, P.C., M.P.

OTTAWA
2012



1812.gc.ca



PRIME MINISTER · PREMIER MINISTRE

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à tous ceux et celles qui soulignent la Journée internationale des coopératives d'épargne et de crédit et la Semaine de la coopération.

Les coopératives d'épargne et de crédit du Canada contribuent grandement à la prospérité économique de notre pays. Les agences de notation financière internationales classent nos institutions financières parmi les plus solides au monde. La bonne santé de ces institutions, y compris nos coopératives d'épargne et de crédit, a été un facteur déterminant qui a permis au Canada de surmonter la période d'incertitude économique mondiale et d'en sortir relativement indemne.

2012 a été proclamée Année internationale des coopératives par les Nations Unies. Les coopératives sont des modèles d'excellence qui, par leur nature, encouragent le leadership et l'autonomie dans les collectivités. Cette année, le thème de la Journée internationale des coopératives d'épargne et de crédit souligne la contribution de ces entreprises à l'édification d'un monde meilleur. Je tiens à féliciter le mouvement des coopératives d'épargne et de crédit, qui assure le bien-être financier des membres tout en redonnant à la communauté.

Au nom du gouvernement du Canada, je vous souhaite une semaine des plus agréables et inoubliables.

Le très honorable Stephen Harper, c.p., député

OTTAWA
2012



1812.gc.ca